
Interpellation

Cykelvägar

Cykelvägar är mycket viktig del i kommunalplaneringen. Dessvärre omfattas inte alla vägar i 
kommunen av de kommunala besluten.
 
Trafikverket, som ansvarar för de vägar jag tänker på, har till kommunerna varit ut med en 
remiss på cykelplanen och där de begärde in kommunernas synpunkter senast den 30 
september. Trafikverket i samverkan med Region Gävleborg kommer sedan att hantera 
remissvaren.
När vi i Samhällsbyggnadsnämnden ställde frågan på sammanträdet i augusti, om vi inte 
skulle svara på remissen, fick vi till svar att det är kommunledningen som ansvarar för 
remissvaret.

Mot bakgrund av de medborgarförslag som lämnats in, såväl till kommunen som regionen, 
samt ett antal insändare från de boende i ytterområdena om bristen/avsaknaden på cykelvägar 
är jag och säkert de intresserad av få kännedom om det svar kommunen nu tillställt 
Trafikverket/Regionen.

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till ansvarigt kommunalråd

Vilka prioriteringar har kommunstyrelsen gjort i sitt remissvar till Trafikverket/Regionen 
beträffande cykelplanen?

På vilket sätt planerar kommunen att driva sina prioriteringar mot Trafikverket/Regionen? 

Finns planer/tankar på samarbete med Sandvikens kommun då en av de längre sträckorna från 
Lövbacken till Överhärdeåsen berör båda kommunerna?
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